
LIST OTWARTY KIBICÓW OLIMPII ELBLĄG 

Drodzy Elblążanie,
My reprezentanci kibiców elbląskiej Olimpii, wyrażamy ogromne zdziwienie informacjami, które 
zostały wczoraj (wtorek 6. grudnia) przedstawione na profilu w serwisie Facebook przez Klub 
Olimpia Elbląg po spotkaniu z prezydentem miasta Elbląga, które odbyło się 1. grudnia.

Na poniższe pytania oczekujemy od Klubu odpowiedzi w trybie pilnym. 
Co takiego stało się w ostatnich dniach, 
że prezydent ignorujący Klub przez całą kadencję, w środku kampanii referendalnej znajduje czas 
na spotkanie w sprawach Olimpii? 
Czy nie jest to wikłanie Klubu w polityczne rozgrywki, które po bardzo prawdopodobnym 
referendum mogą mieć dla niego negatywne skutki?
W związku z tym pragniemy zadać kilka pytań:
- czy informacja o 20 milionach miejskiego wsparcia dla Olimpii na przestrzeni ostatnich lat jest 
prawdziwa? Jeśli tak, to w jakiej formie przekazano środki i co zawiera się w podanej kwocie?
- jakie ustalenia zapadły na spotkaniu? Na co może liczyć Olimpia ze strony miasta w 2023. roku? 
Czy miasto wycofało się z kompromitujących 65 tys. zł na inwestycje w stadionową infrastrukturę i
zaczęło poważnie myśleć o inwestycji w nowy stadion dla Elbląga?
- kto był inicjatorem spotkania, Klub czy miasto? 
- czy została wyjaśniona sprawa opóźnienia 
i znacznego okrojenia środków przeznaczonych na realizację wygranego głosami kibiców zadania 
w ramach Budżetu Obywatelskiego w 2021 r. dot. modernizacji okolic stadionu oraz czy 
zakończono farsę pt. wpisanie stadionu do rejestru przez konserwatora zabytków?
- jaką rolę w klubie pełni i co robił na spotkaniu Dariusz Kaczmarczyk, persona non grata w szatni 
Olimpii?

My kibice, Elblążanie, mieszkańcy tego miasta, podatnicy i wyborcy, mając na względzie dobro nas
wszystkich, rozwój piłki nożnej w Elblągu powtarzamy wspólnie – NOWY STADION DLA 
ELBLĄGA!

Z kibicowskim pozdrowieniem, 
stowarzyszenie kibiców Olimpii Elbląg


